



Dre Hanane BELAID

PhD in biology / immunology
post-doctoral researcher

Short Bio: Hanane BELAID studied biology at the University of Besançon where she obtained a PhD specialized in biology and immunology in 2021.

During her master and thesis, she worked on antitumoral immunotherapy, inflammation, and gut microbiota. She has also participated in several clinical studies to contribute to the progress of clinical and fundamental research.

In 2022, she started a post-doctoral position at the CHUV. She joined the aging and bone metabolism laboratory in Epalinges where she's studying the role of the immune system, the mitochondrial activity, and the gut microbiota in osteoporosis.

Mini-CV : Hanane BELAID a effectué ses études de biologie à l'Université de Besançon où elle a obtenu un doctorat spécialisé en biologie et immunologie en 2021.

Durant ses années de master et sa thèse, elle a travaillé sur l'immunothérapie antitumorale, l'inflammation et le microbiote intestinal.

Elle a également participé à plusieurs études cliniques afin de contribuer aux progrès de la recherche clinique et fondamentale.

En 2022, elle entame un post-doc au CHUV. Elle a intégré le laboratoire de recherche sur les mécanismes du vieillissement à Epalinges où elle étudie le rôle du système immunitaire, de l'activité mitochondriale et du microbiote intestinal dans l'ostéoporose.